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استان فارس 

کازرون
مدیر آموزش و پرورش کازرون خبر داد؛

بیش از 100 درصد سهمیه اختصاص 
 یافته به دوره های سواد آموزی

 محقق شده است
نهضت  تبریک سالروز تشکیل  مدیر آموزش و پرورش کازرون ضمن 
به  یافته  اختصاص  سهمیه  درصد   100 از  بیش  جذب  از  سوادآموزی، 

برگزاری دوره های سوادآموزی خبر داد. 

و  آموزش  مدیریت  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
پرورش کازرون، کاظم عباسی با بیان اینکه سازمان نهضت سوادآموزي 
در هفتم دي ماه سال 1358 با هدف با سواد کردن گروه عظیم بي سوادان 
کشور به فرمان حضرت امام خمینی )ره( تشکیل شده است، اظهار داشت: 
این  به  یافته  اختصاص  سهمیه  از  سوادآموز،  درصد   100 از  بیش  جذب 
شهرستان، در سال جاری از موفقیت های حوزه سوادآموزی کازرون به 

حساب می آید. 
وی گفت: تمامی وسایل و لوازم آموزشی از قبیل کتاب، دفتر، مداد و... 
آموزش   اختیار  در  )سوادآموزی(  پرورش  آموزش  و  مدیریت  از طرف 
دهندگان و سوادآموزان به صورت رایگان قرار می گیرد تا در این راه با 

هیچ گونه مشکلی روبرو نباشند.
مدیر آموزش و پرورش کازرون با اشاره به هفته سوادآموزی که از چهارم 
تا 10 دی ماه می باشد، افزود: هدف سوادآموزی تنها فراگرفتن خواندن 
و نوشتن نیست، بلکه کسب مهارت  هایی است که بزرگسالان در دوران 

کودکی و جوانی از آنها محروم بوده اند. 
عباسی با بیان اینکه طبق مصوبه دولت صدور و تمدید گواهینامه و صدور 
و تمدید پروانه کسب و همچنین استمرار تحت پوشش بودن در نهادهای 
حمایتی )کمیته امداد و بهزیستی( منوط به داشتن سواد است، گفت: در 
سال جاری برای باسواد کردن هر بی سواد، پاداشی بین هفت میلیون و 
دویست هزار ریال تا هشت میلیون و دویست و پنجاه هزار ریال در نظر 

گرفته شده است. 
دوره  پایانی  امتحانات  در  که  سوادآموزانی  به  همچنین  داد:  ادامه  وی 
و  میلیون  یک  معادل  پاداشی  شوند  قبول  و  کرده  شرکت  سوادآموزی 

سیصد و نود و پنج هزار ریال پرداخت می شود. 
مدیر آموزش و پرورش کازرون با اشاره به اینکه سوادآموزان در قالب 
سه دوره سوادآموزی، تحکیم و انتقال مشغول به تحصیل می باشند، گفت: 
در سال گذشته 772 نفر در آزمون دوره های مختلف سوادآموزی شرکت 

کردند، که 634 نفر موفق به اخذ مدرک قبولی شدند. 

لارستان
معاون هماهنگی برنامه و بودجه سازمان برنامه و بودجه 

استان فارس:

ارزیابی ها از حوزه راه و شهرسازی 
لارستان پذیرفتنی است 

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل راه و شهرسازی 
لارستان طی سفر سه روزه، مهندس سلحشوری معاون هماهنگی برنامه و 
بودجه سازمان برنامه و بودجه استان فارس و مهندس کشکولی دبیر کمیته 
برنامه ریزی شهرستان لارستان به اتفاق مهندس باقری فرد مدیر کل راه و 
شهرسازی، جلیل حسنی معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان و علی پور 
پروژه های  از  لار  ویژه  فرمانداری  عمرانی  امور  و  ریزی  برنامه  معاون 

عمرانی در دست اقدام حوزه استحفاظی این اداره کل بازدید کردند.

کشکولی در حاشیه این سفر با بیان اینکه پس از بازدید میدانی، به حمدالله 
نسبت به تسریع و اقدامات تکمیلی پروژه ها تصمیمات مناسبی اتخاذ شده، 
افزود: ارزیابی های حوزه راه و شهرسازی بسیار پذیرفتنی است و از فعال 

بودن تمامی پروژه ها ابراز رضایت داریم.
و  برنامه  سازمان  در  لارستان  برنامه ریزی  کمیته  دبیر  کشکولی  مهندس 
بودجه در پایان تصریح کرد: بسیار خرسندیم که در زمینه راه قراردادهای 
بی نظیری در این حوزه استحفاظی بسته شده که در کشور بی نظیر است 
و ما نیز ضمن بررسی مصوبات کمیته برنامه ریزی بر اجرا و درستی این 

مصوبات تاکید داریم.

استهبان
برگزاری نخستین رویداد کارآفرینی 

در واحد استهبان
تالار علامه طباطبایی  )استارتاپ ویکند( در  نخستین رویداد کارآفرینی 

دانشگاه آزاد اسلامی واحد استهبان برگزار شد. 
از خبرگزاری آنا دبیر و مدیر اجرایی  به نقل  به گزارش روزنامه طلوع 
نخستین استار تاپ ویکند شهرستان استهبان در رابطه با این رویداد گفت: 
نوآوری و  انگیزه و خلق  ایجاد  به منظور  استهبان  فناوری  مرکز رشد و 
خلاقیت در جوانان و حمایت از آنان در ارائه طرح ها و ایده ها و ارزیابی 
بازار در جهت دستیابی به اشتغال و توسعه کار آفرینی با برگزاری جلسات 
با همکاری  تا  منظم و پیگیری های مستمر در چند ماه اخیرتلاش کرد 
مراکز علمی و آموزشی و دیگر اداره ها، ارگانها و سازمانهای شهرستان 

نخستین رویداد کارآفرینی را عملیاتی و اجرا کند.
رسول ثریا بیان داشت: در مرحله اول نام نویسی که به صورت اینترنتی و 
با تبلیغات گسترده در رسانه ها و شبکه های مجازی انجام شد، بیش از 320 
نفر کارآفرین، صاحب ایده و سرمایه گذار ثبت نام و از این تعداد 130 
نفر ایده های خود را ارائه کردند. ثریا در ادامه گفت: در مراسم افتتاحیه 
کوچک زاده رئیس پیام نور مرکز استهبان و عضو شورای کار آفرینی 
دانشگاه پیام نور کشور ضمن خیر مقدم و معرفی استار تاپ و اهداف آن با 
ارائه آمار و ارقام به بررسی رشد بیکاری و مسئله اشتغال پرداخت و نقش 

کارآفرینان در توسعه اقتصادی کشور را موثر دانست.
سپس فرماندار استهبان با تاکید بر امر شناسایی استعداد های کارآفرینان و 
حمایت ویژه از ایده ها و طرح های آنان دستاوردهای برگزاری این گونه 

برنامه ها را مثبت ارزیابی کرد.
ثریا افزود: به دلیل پتانسیل بالا و شرایط خاص شهرستان همچون وجود 
چندین مرکز آموزشی و علمی و دانشگاه های دولتی و غیر دولتی با تنوع 
تحصیلات  و  کارشناسی  مقاطع  در  تحصیلی  مختلف  های  رشته  تعدد  و 
تکمیلی، برگزاری این رویداد بزرگ برای اولین بار در شهرستان یکی 
موجب  نیز  امر  همین  زد.  رقم  را  ماندنی  یاد  به  و  موفق  های  تجربه  از 
شد گستردگی کار و فعالیت استار تاپ فراتر از آنچه فکر می کردیم، 
اجرا شود. بر این اساس برنامه ریزی استارتاپ در هشت زمینه کشاورزی، 
و  اطلاعات  فناوری  دستی،  صنایع  و  هنر  گردشگری،  غذایی،  صنایع 
ارتباطات، عمران و معماری، صنعت، علوم پزشکی، تجارت و بازرگانی 
های  گروه  رقابت  برای  خوبی  شرایط  و  تنظیم  فرهنگی  و  انسانی  علوم 

شرکت کننده با یکدیگر فراهم شد.

خرامه
مهندس آرگیو فرماندار شهرستان خرامه:

رسیدگی به شکایت می بایست در 
اسرع وقت تا حصول نتیجه اجرا شود

شهرستان  فرمانداری  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
با  و  فرماندار  آرگیو  مهندس  ریاست  به  بازار  تنظیم  ستاد  جلسه  خرامه، 

حضور اعضای ستاد در دفتر فرماندار برگزار شد.

های  اداره  همه  کرد:  تاکید  خرامه  شهرستان  فرماندار  آرگیو  مهندس 
ویژه،  فروش  های  نمایشگاه  برپایی  برای  همکاری  با  باید  شهرستان 
هماهنگی ها و مجوز های لازم را از اداره صنعت، معدن و تجارت کسب 
کنند و همچنین نظارت ها به بازار باید به صورت دقیق باشد چرا که بازار 

نقش مهمی در رابطه با تامین نیاز مردم دارد.
در ادامه جلسه اعضای ستاد تنظیم بازار نظرهای خود را درباره دستور کار 
جلسه ارائه کردند و در پایان فرماندار به اهمیت و ضرورت رسیدگی به 
شکایات مردمی اشاره کرد و افزود: رسیدگی به شکایت می بایست در 

اسرع وقت تا حصول نتیجه انجام پذیرد.

استان خوزستان 

هندیجان
تجمع اعتراض آمیز کشاورزان 

هندیجانی جلوی در فرمانداری 
سرویس شهرستان/ ناصر حکیمی: وضعیت رودخانه زهره در حال خشکی 
و خطر زیست محیطی قرار گرفته و خسارت جبران ناپذیری به کشاورزان 

وارد شده است. 
گفت:  زهره  رودخانه  آب  حفاظت  شورای  جلسه  در  رفیعی  مهران  سید 
هندیجان یکی از مناطق محروم استان خوزستان است و با توجه به وضعیت 
آب شرب و آب کشاورزی متاسفانه شاهد خشک شدن آب رود خانه 
زهره هستیم، تا جایی که 50 درصد آب شرب منطقه از رودخانه زهره و 
50 درصد از جنوب شرق تامین می شود. در فصل تابستان با مشکل جدی 
آب رودخانه روبرو بودیم و در فصل پاییز نیز این مشکل به صورت جدی 
و اساسی برقرار بود. 3 بار از سد آسک در بالا دست رودخانه زهره آب 
رهاسازی شده بود که متاسفانه آبی دست کشاورزان را نگرفت و dc آب 
تا اندازه ای پایین بود که کشاورزان نتوانستند زمین های کشاورزی خود 

را کشت کنند. نماینده عالی دولت در هندیجان ادامه داد: نبود مدیریت 
در خصوص رهاسازی آب سد آسک باعث نابودی کشاورزی در منطقه 
شده است و می توان گفت گریه کشاورزان و دامداران برای خشک شدن 
نیازمند  امر  این  نابودیشان درآمده!  زمین های کشاورزی و دام در حال 
توجه خاص مدیران و مسئولین سازمان آب و برق استان خوزستان است و 
باید چاره اندیشی شود. قبول داریم که در کل کشور مشکل آب داریم اما 
در منطقه هندیجان آن قدر وضعیت آب رودخانه اسف بار است که مردم 
نجیب و شریف و کشاورزان هندیجانی در حال نابودی هستند و باید گفت 
این  باید  مهندس شمسایی  استان خوزستان  برق  و  مدیریت سازمان آب 
مشکل را مدیریت کنند. وضعیت آب شرب و کشاورزی هندیجان به حد 
بحرانی و چراغ خطر قرمز رسیده است. وی ادامه داد: چگونه در بالا دست 
رودخانه زهره ده ها کانال باز است ولی کشاورزان هندیجانی از نبود آب 
رنج می برند؟! وضعیت طوری شده که وضعیت آب رودخانه زهره حتی 
به محیط زیست هم ضرر رسانده است. بنده به عنوان نماینده سیاسی دولت 
از مدیریت سازمان آب و برق خوزستان و همچنین وزیر نیرو می خواهم 
مشکل  آب رودخانه زهره را جدی بگیرند تا شاهد خسارت به کشاورزان 
و دام داران نباشیم. در ادامه این جلسه نمایندگان کشاورزان در خصوص 
مشکل آب کشاورزی سخنرانی کردند. مهندس کامبیز محسنی مدیر جهاد 
زهره  خانه  رود  آب  شدن  در خصوص خشک  نیز  هندیجان  کشاورزی 
گفت: جای تاسف است که هر ساله کشاورزان و دام داران با این چنین 
مشکل هایی روبرو هستند؛ به صراحت می توان گفت که کشاورزان با 
رهاسازی زمین های کشاورزی و دام داری به شهر های دیگر کوچ کردند 
و  اگر بخواهیم کشاورزی را در منطقه هندیجان احیا کنیم باید طرح شهید 
رجایی در زمین هایی که قابل کشت نیستند اجرا شود. مهندس محسنی 
از کار  از بی آبی رنج می برند و مشکل  ادامه داد: کشاورزان هندیجانی 
مدیریت سازمان آب و برق خوزستان در باز کردن سد آسک که در بالا 

دست رودخانه زهره قرار دارد، است.

 هندیجان چندین سال است که با خشکسالی روبرو شده و این را به چشم 
دادگستری  رئیس  هاشمی  محمود  سید  ادامه  در  همچنین  دید.  توان  می 
هندیجان با ابراز همدردی با کشاورزان گفت: وضعیت خشک شدن آب 
رودخانه زهره دل انسان را به درد می آورد. این وضعیت باید از سوی 
وزیر نیرو و مدیران سازمان آب و برق خوزستان هر چه سریعتر مدیریت 
شود تا شاهد مشکلات غذایی برای کشاورزان نباشیم. همچنین در ادامه 
مهندس ایرج سلیمانی مدیر سازمان محیط زیست ماهشهر و هندیجان از 
ابراز نگرانی کرد. وی گفت:  وضعیت خشک شدن آب رودخانه زهره 
موجودات زنده در رودخانه در حال نابودی اند که جای تاسف دارد و این 
امر به دلیل رهاسازی حق آب رودخانه زهره از سوی مدیریت سازمان 
خوزستان  برق  و  آب  سازمان  مدیریت  از  است.  خوزستان  برق  و  آب 
مهندس شمسایی می خواهیم با توجه به تجمع اعتراض آمیز کشاورزان 
هندیجانی جلوی در فرمانداری هر چه سریعتر آب سد آسک در رودخانه 

زهره را رهاسازی کند.

استان بوشهر
 آیت الله هاشمی رفسنجانی در دیدار با دانشگاهیان

 واحد بوشهر:
 ایجاد اشتغال برای تحصیل کردگان از 
برنامه های دانشگاه آزاد اسلامی است

امنای دانشگاه  آیت الله هاشمی رفسنجانی، رئیس هیئت موسس و هیئت 
آزاد اسلامی در سالن اجتماعات دانشگاه آزاد اسلامی در عالی شهر بوشهر، 
بوشهر  دانشگاهی  واحد  دانشجویان  از  جمعی  و  استادان  دانشگاهیان،  با 

دیدار کرد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی مجمع تشخیص مصلحت 
نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  رئیس  رفسنجانی،  هاشمی  آیت الله  نظام، 
گفت: دانشگاه آزاد اسلامی یک سرمایه ملی است و صاحب آن مردم 

ایران هستند.
او به 450 واحد و مرکز این دانشگاه در سراسر کشور اشاره کرد و گفت: 
در گذشته اولویت دولت ها و به تبع آن دانشگاه آزاد اسلامی، فراگیری 

تحصیل برای مقاطع کاردانی و کارشناسی در سراسر کشور بود.
برنامه های  از  دیگر  یکی  را  سما  مدارس  راه اندازی  رفسنجانی،  هاشمی 
فراوان  نیازهای  به  پاسخ  برای  گفت:  و  دانست  اسلامی  آزاد  دانشگاه 
مردم در مقاطع مختلف تحصیلات دانش آموزان، مدارس سما آغاز به کار 

کرده اند که نتایج بسیار خوبی در کنار دانشگاه آزاد اسلامی داشتند.
و  دانشگاه  این  فعالیت های  و  برنامه ها  از  تشریحی  گزارشی  ارائه  با  او 
مرحله  در  آن، گفت:  فرودهای  و  فراز  همچنین  و  افتخارآمیز  آمارهای 
جدید، دانشگاه با همه امکانات و سرمایه های علمی خویش به سوی تحقیق 
و پژوهش حرکت کرده است. مردم باید نتایج تحقیق و پژوهش نخبگان 

علمی کشورشان را در زندگی خود ببینند.
او به چند برنامه پژوهشی دانشگاه آزاد اسلامی اشاره کرد و گفت: یکی 
از تحقیقات مهم، مربوط به پلاسماست که در حفظ محیط زیست و رفع 
موضوع  این  برای  اسلامی  آزاد  دانشگاه  و  است  موثر  زباله ها  آلودگی 
و  اشتغال  ایجاد  می شود.  فراگیر  زودی  به  که  برداشت  جدّی  قدم های 

تجاری سازی ابتکارها و اختراع ها از ضرورت های جدی کشور است.
او با بیان برخی از دستاوردهای علمی دانشجویان و استادان، به ویژه در 
برنامه های  از  کردگان  تحصیل  برای  هم  آن  اشتغال  ایجاد  گفت:  نانو، 

دانشگاه آزاد اسلامی است.
رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام به عدالت آموزشی و رعایت توازن 
جغرافیایی در دانشگاه آزاد اسلامی اشاره کرد و گفت: نخست وزیر سابق 
انگلیس بعد از رای مردم آن کشور برای خروج از اتحادیه اروپا به صورت 

به همه  شهرهای مناطق دوردست  باید دانشگاه را  صریح اعلام کرد که 
کشور ببریم تا مردم آگاه شوند. کاری که انگلیس الان می خواهد انجام 

دهد، ایران از اولین سال های پس از پیروزی انقلاب، انجام داد.
با تشریح دستاوردهای کمی و  امنای دانشگاه آزاد اسلامی  رئیس هیئت 
کیفی این دانشگاه به موفقیت دانشمندان ایران در علوم پیشرفته ایتر اشاره 
کرد و گفت: اخیرا در سایه برجام از ایران برای عضویت در جمع هفت 
کشور دنیا دعوت کردند که از سال ها پیش در فرانسه مشغول مطالعه و 
ساخت اولین نیروگاهی هستند که به خاطر کارکرد آن در جوش هسته ای 

معروف است تا سیستم خورشیدی را به زمین می آوریم.
رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام، دانشگاه آزاد اسلامی را مجموعه  ای 
بزرگ برای کشور بر محور شهریه های دانشجویان توصیف کرد و گفت: 
وجود دانش آموختگان این دانشگاه در بدنه  مدیریت همه سطوح کشور، 

نام دانشگاه آزاد اسلامی را در تاریخ ایران جاودان کرد.

استان هرمزگان 
معاون استاندار: 

نرخ مشارکت اقتصادی زنان هرمزگان 
پایین است

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان گفت: نرخ مشارکت 
اقتصادی زنان استان 9 درصد است که بسیار پائین است، در صورتی که 

بانوان می توانند 30 تا 40 درصد بازار کار را در دست داشته باشند.
 به گزارش روزنامه طلوع به نقل از ایرنا، بهروز اکرمی در پنجمین نشست 
توانمندی  به  توجه  با  افزود:  استان  خانواده  و  بانوان  تخصصی  کارگروه 
زنان هرمزگان و وجود ظرفیت های اقتصادی در استان باید ورود زنان به 

عرصه اقتصادی بیشتر پیگیری شود.
باید  بانوان به مقوله اشتغال صنایع دستی در استان  بیان داشت: نگاه  وی 
نگاهی اقتصادی باشد و تولیدات صنایع دستی استان در بازارهای داخلی 
باید  اینکه  به  اشاره  با  هرمزگان  استاندار  معاون  شود.  عرضه  خارجی  و 
رویکرد و نگاهمان را نسبت به کار تغییر دهیم، یادآور شد: از امکانات 
است  مانده  استفاده  بدون  که  سازمان ها  و  ادارات  موجود  ظرفیت های  و 
می  توان برای انجام کار اقتصادی و اجتماعی استفاده کرد. اکرمی با بیان 
اینکه نگاه بانوان به مقوله صنایع دستی، نگاه اقتصادی نیست، تصریح کرد: 
با توجه به اولویت های زنان روستایی و مشکلات آنان در بحث عرضه 
و فروش صنایع دستی باید هرچه سریع تر این مشکل توسط دستگاه های 
متولی رفع شود. مدیرکل امور بانوان و خانواده استانداری هرمزگان نیز در 
این نشست ضمن ارائه گزارشی از سفرهای شهرستانی به بستک و جاسک 
گفت: از جمله برنامه های ما در شهرستان ها شرکت در کارگروه های 
و  مطالبات  اساس  بر  نیازها  بندی  اولویت  و  خانواده  و  بانوان  تخصصی 
درخواست های زنان و همچنین اجرای مصوبه های کارگروه استانی در 

شهرستان هاست.
اجرای طرح غربالگری سلامت زنان شاغل،  ادامه داد:  نژاد  یعقوب  زهرا 
شناسنامه  تدوین  ها،  شهرستان  در  زنان  خوداشتغالی  های  بازارچه  ایجاد 
آماری زنان و تدوین بسته های آموزشی ویژه دختران دانش آموز از جمله 

مصوبه های در دست اجرای کارگروه بانوان در سطح شهرستان هاست.

استان کهگيلويه و بوير احمد  
مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی کهگیلویه و بویراحمد:

۲00 میلیارد ریال به پروژه تالار 
مرکزی یاسوج اختصاص یافت

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی کهگیلویه و بویراحمد گفت: در سفر 
یاسوج  مرکزی  تالار  پروژه  به  ریال  میلیارد  استان 200  به  دولت  هیئت 

اختصاص یافت. 

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از خبرنگار مهر، رضا دهبانی پور در جلسه 
تعاملی با استاندار و مدیران و مسؤلان اداره های فرهنگ و ارشاد شهرستانها 
که در استانداری برگزار شد، گفت: تاکنون 180 میلیارد ریال برای احداث 
این پروژه هزینه شده است، که 120 میلیارد ریال آن مطالبه های پیمانکار 
است. دهبانی پور تاکید کرد: توافق نامه مبلغ تخصیصی از سفر ریاست 
جمهور در حال مبادله است. وی با اشاره به ضرورت برگزاری نشستهای 
افزود:  اسلامی،  ارشاد  و  فرهنگ  اداره کل  شهرستانی  مدیران  با  ادواری 
برگزاری این نشست ها به ارتقای امور، رشد فرهنگی و شناخت و حل 
مشکلات کمک می کند. دهبانی پور اظهار داشت: با وجود محدودیت های 
ای  شایسته  های  فعالیت  هنر  و  فرهنگ  اصحاب  قوی  اراده  با  اعتباری، 
انجام می شود. وی خلق آثار و توجه به فعالیت های فرهنگی و هنری را 
سبب ارائه خدمات و کارهای  شایسته و قابل توجه به جامعه عنوان کرد. 
دهبانی پور با بیان اینکه استعدادهای فراوانی در زمینه فرهنگ و هنر در 
توسط  ملی  و  المللی  بین  مقامات  کسب  کرد:  تاکید  دارد،  وجود  استان 
این هنرمندان بیان کننده و گویای  پتانسیل بالا و نیاز به ایجاد فضا برای 

فعالیت هرچه بهتر در حوزه فرهنگ و هنر است.
دهبانی پور گفت: اصحاب فرهنگ و هنر علیرغم بودجه پایین و مشکلات، 

برای فعالیت بهتر رسالت و ماموریت، کارهای بزرگی انجام می دهند.

صفحه مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی کهگیلویه و بویراحمد:

۲۰۰ میلیارد ریال به پروژه تالار مرکزی یاسوج اختصاص یافت
مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی کهگیلویه و بویراحمد گفت: در سفر هیئت دولت به استان 200 میلیارد ریال به پروژه تالار مرکزی 

یاسوج اختصاص یافت. 
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از خبرنگار مهر، رضا دهبانی پور در جلسه تعاملی با استاندار و مدیران و مسؤلان اداره های فرهنگ و 
ارشاد شهرستانها که در استانداری برگزار شد، گفت: تاکنون 180 میلیارد ریال برای احداث این پروژه هزینه شده است، که 120 میلیارد ریال 

آن مطالبه های پیمانکار است...
ادامه خبر در پایین صفحه


